
Undervisningsudvalget

Til: Undervisningsministeren

Dato: 5. januar 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UNU alm. del

Spørgsmål 146
Ifølge artiklen ” Følsomme oplysninger: Minister udsætter trivselsmåling af
frygt for lovbrud”, politiken.dk den 3. januar 2018 har ministeren sat trivsels-
målingerne i folkeskolen på standby, mens samme undersøgelse gennemfø-
res på det gymnasiale område. Det fremgår af artiklen, at det er på baggrund
af dataetiske overvejelser, at undersøgelsen er sat på standby i folkeskolen.
Vil ministeren redegøre for, hvorfor man ikke har samme dataetiske overvejel-
ser på det gymnasiale område?
Se evt: https://politiken.dk/indland/art6274921/Minister-uds%C3%A6tter-triv-
selsm%C3%A5ling-af-frygt-for-lovbrud ).

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jakob Sølvhøj (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jakob.Solvhoj@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pernille Rosenkrantz-Theil
formand
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